



RECONCILIATION OF 2006 BUSINESS INCOME FOR TAX PURPOSES

- Use this form **only** if your first fiscal period ending in 2006 does **not** end on December 31, 2006, or if you completed this form last year.
- For more information and **instructions** on completing this form, see our guide called *Reconciliation of Business Income for Tax Purposes*.
- If you are completing Part 2 of this form for the first time, tick the box indicating your choice, and sign and date your election at the bottom of this page.

Identification Social insurance number: <div style="border: 1px solid black; width: 250px; height: 20px; margin: 5px 0;"></div>	Business Number: <div style="border: 1px solid black; width: 350px; height: 20px; margin: 5px 0;"></div>
---	--

Part 1 – Converting to a December 31 fiscal period end	Business 1	Business 2
Net income (loss) for your first fiscal period ending in 2006 (if applicable)	A	A
Net income (loss) for the period ending December 31, 2006	B	B
Subtotal (line A plus line B)	C	C
Last year's additional business income (if converting this year)	D	D
Net income (loss) for each business – Line C minus line D Report this amount on the appropriate line of your income tax return	E	E

Part 2 – Electing to have a fiscal period that does not end on December 31 (alternative method)	Business 1	Business 2
Net income (loss) for your fiscal period ending in 2006.	F	F
Additional business income	G	G
Subtotal (line F plus line G)	H	H
Last year's additional business income	I	I
Net income (loss) for each business – Line H minus line I Report this amount on the appropriate line of your income tax return	J	J

Election		
Indicate your choice by ticking the box that applies to you:		
I choose to have a fiscal period that does not end on December 31 for all businesses listed in Part 2.		<input type="checkbox"/>
I choose to revoke my previously filed election to have a fiscal period that does not end on December 31, and convert to a December 31 fiscal period end (attach a note to list the business(es) you want to convert).		<input type="checkbox"/>
Name (please print)	Signature	Date



CONCILIATION AU 31 DÉCEMBRE 2006 DU REVENU D'ENTREPRISE AUX FINS DE L'IMPÔT

- Utilisez ce formulaire **seulement** si votre premier exercice 2006 ne se termine pas le 31 décembre 2006 ou si vous avez rempli ce formulaire l'année passée.
- Pour obtenir plus de renseignements et des **instructions** sur la façon de remplir ce formulaire, consultez le guide *Conciliation du revenu d'entreprise aux fins de l'impôt*.
- Si vous remplissez la partie 2 du formulaire pour la première fois, cochez la case appropriée dans la partie « Choix » ci-dessous, puis signer et dater votre choix.

Identification Numéro d'assurance sociale <div style="border: 1px solid black; width: 100%; height: 20px; margin-top: 5px;"></div>	Numéro d'entreprise <div style="border: 1px solid black; width: 100%; height: 20px; margin-top: 5px;"></div>
--	--

Partie 1 – Calcul du revenu d'entreprise par suite de la conversion à un exercice se terminant le 31 décembre

	Entreprise 1	Entreprise 2
Revenu net (perte nette) pour votre premier exercice se terminant en 2006 (s'il y a lieu)	A	A
Revenu net (perte nette) pour l'exercice se terminant le 31 décembre 2006	B	B
Total partiel (ligne A plus ligne B)	C	C
Revenu d'entreprise supplémentaire inclus l'année passée (si vous convertissez cette année)	D	D
Revenu net (perte nette) pour chaque entreprise – Ligne C moins ligne D Inscrivez ce montant à la ligne appropriée de votre déclaration de revenus	E	E

Partie 2 – Calcul du revenu d'entreprise par suite du choix de conserver un exercice ne se terminant pas le 31 décembre (méthode facultative)

	Entreprise 1	Entreprise 2
Revenu net (perte nette) pour votre exercice se terminant en 2006	F	F
Revenu d'entreprise supplémentaire	G	G
Total partiel (ligne F plus ligne G)	H	H
Revenu d'entreprise supplémentaire inclus l'année passée	I	I
Revenu net (perte nette) pour chaque entreprise – Ligne H moins ligne I Inscrivez ce montant à la ligne appropriée de votre déclaration de revenus	J	J

Choix

Indiquez votre choix en sélectionnant la case qui s'applique à vous :

Je choisis d'avoir un exercice ne se terminant pas le 31 décembre pour toutes les entreprises inscrites dans la partie 2.

Je révoque mon choix antérieur d'avoir un exercice ne se terminant pas le 31 décembre et j'adopte un exercice se terminant le 31 décembre.
(Annexez une liste des entreprises visées par cette révocation de choix.)

Nom (en majuscules)	Signature	Date
---------------------	-----------	------